



سوق العراق للأوراق المالية
IRAQ STOCK EXCHANGE

سوق العراق للأوراق المالية

مجلس المحافظين

العدد: ١٠٤ / م ٤
التاريخ: ٢٠٢٢ / ٤ / ١٦

الى / الشركات المتخصصة في تصميم المواقع الالكترونية
طلب عروض RFP تطوير الموقع الالكتروني لسوق العراق للأوراق المالية

نهدىكم اطيب تحياتنا...

يعلن مجلس محافظي سوق العراق للأوراق المالية عن رغبته في الحصول على تصميم وهندسة جديدة للموقع الإلكتروني وتطبيق الهاتف المحمول الذي يتوافق مع متطلبات عمل ونشاط العمل وفق المتطلبات الآتية:

Services offered to ISX	Timelines	Vendor References
<p>1. Full Website Revamp Development.</p> <ul style="list-style-type: none">1- New website UI and UX2- Upgrade of all Markets widgets3- New modern widgets and features addition4- New upgraded Content Management system CMS to manage content at public website for ISX operations team5- Infrastructure migration from Linode to Amazon Web services (AWS)6- SFTP setup for ISX data archiving7- Mobile friendly8- Support Arabic & English Languages.	<ul style="list-style-type: none">▪ Delivery of UAT version for testing in: 4 months▪ Go-Live/ production: 2- 4 weeks after UAT sign off	<p>Vendor is required to mention here the actual identical project that achieved in the region.</p>
<p>2. ISX Mobile Application Development</p> <p>IOS and Android applications</p>	<ul style="list-style-type: none">▪ Delivery of UAT version for testing in: - 4 months▪ Go-Live/ Production to be ready after 2 weeks after mobile app UAT sign off.	<p>Vendor is required to mention here the actual identical project that achieved in the region.</p>

شروط وأحكام العطاء:

1. يقدم العرض (التجاري والفني) خلال 25 يوم من تاريخ إعلان طلب تقديم العروض. وتسلم في ظرف مختوم في موقع السوق. او على البريد الإلكتروني info-isx@isx-iq.net

Web Site : www.isx-iq.net

info-isx@isx-iq.net

[youtube.com/ Iraq stock Exchange](https://youtube.com/IraqStockExchange)

الكرادة الشرقية - منطقة العلوية - قرب كنيسة سيدة النجاة - م ٩٠٣ - ١١ ز
بدالة : ٠٧٢٧٠٠٩٤٥٩٤ موبيل : ٠٧٧١١٢١١٥٢٢ - ٠٧٨٣٤٠٠٠٣٤ ص ب : ٣٦٠٧ العلوية

2. يجب أن يكون مقدم العطاء متخصصا في مثل هذا النوع من الأعمال، ولديه مشاريع تجارية ناجحة مماثلة يتم تنفيذها داخل العراق أو خارجه ويجب توثيقه رسميا
3. يجب على العارض تقديم خدمة الدعم الفني على مدار الساعة وطوال أيام الأسبوع، كما يجب أن يكون لديه فريق فني مؤهل.
4. السوق غير ملزم بقبول أقل الأسعار.
5. يجب أن يشمل السعر المقترح التسليم والخدمات المهنية (التثبيت والتهيئة والاختبار والتشغيل والتدريب والدعم المحلي) للمعدات والأجهزة المطلوبة أعلاه داخل مبنى ISX، بغداد - العراق.
6. يسمح ISX لمقدم العطاء المهتم بزيارة الموقع قبل تقديم العرض الفني والمالي النهائي.
7. يجب على مقدم العطاء تقديم خطة المشروع الأولية، بما في ذلك مدة خطة تنفيذ المشروع ومعالج المهمة.

Tender Terms & Conditions:

1. Offers (commercial and technical) should be delivered in 25 days from RFP announcing date, in submitted in a sealed envelope at ISX Building. Or to ISX email: info-isx@isx-iq.net
2. Bidder must be specialized in such type of business, and have similar successful business projects implemented inside or outside Iraq and should be documented officially.
3. Bidder must provide technical support service 24/7, and should have a qualified technical team.
4. The ISX is not committed to accept the lowest prices.
5. The proposed price should include delivery and professional service of (installation, configuration, testing, operation, training & local support) of above required equipment and devices inside the ISX building, Baghdad – Iraq.
6. ISX is allow for interested bidder to site visit before submitting the final technical and financial proposal.

Bidder should provide initial project plan, includes project implementation plan duration and task milestones

مع التقدير

ثائر عدنان هاشم
رئيس مجلس المحافظين



٢٠٢٢/٤/١٧

نسخة منه

- هيئة الأوراق المالية مع التقدير
- لجنة الأنظمة الالكترونية مع التقدير
- الإدارية/ العلاقات العامة/ الحسابات مع التقدير
- الموقع الالكتروني وصفحة السوق على Facebook